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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor szeretné végre a kormány valóban megbecsülni 
a pedagógusokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A felvi.hu friss adatai azt mutatják, hogy az elmúlt öt év eredményeihez képest mintegy harmadával
csökkent a tanárszakon továbbtanulók aránya. Évről évre egyre kevesebben választják a pedagógus-
pályát, és ez a csökkenés tovább nehezíti a magyar oktatás helyzetét. Az, hogy a tanári hivatás már 
nem olyan vonzó a fiatalok számára. A felvett diákok egy részéből nem lesz tanár, vagy azért, mert 
nem szerzik meg a diplomát, vagy azért, mert soha nem állnak fel a katedrára – jövedelmezőbb 
állást keresnek maguknak, sokuk külföldön. Így nem lesz, aki a nyugdíjba vonuló pedagógusok 
helyére lépjen. Ha nincs utánpótlás, nincs jövő.

A csökkenő pedagóguslétszám pedig csak növeli a tanárok terheit, hiszen emelni kell az 
óraszámukat és az osztályok létszámát.

Kérdezem miniszter urat:

Mikor szeretné végre a kormány valóban megbecsülni a pedagógusokat? 

Mikor lesz méltó fizetése egy tanárnak? 

Önöket nem aggasztja az a helyzet, ami az Önök felelőtlensége miatt jött létre? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. augusztus 10.
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